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14. Justerat 2005-03-31 
 
 
................................               ................................... 
Iris Johnsson                   Bo Werner  
 
 
Ordförande:                      Iris Johnsson (PRO) 
 
Ledamöter:                      Sven Larsson (PRO) 
                                         Berta Eriksson (PRO) 
                                         Maj-Britt Gustavsson (PRO) 
                                         Anders Liljeberg (PRO) 
                                         Bo Werner (SPF) 
                                         Mats Dahlbom (SPF)  
                                         Lennart Söder (SPF) 
 
Anmält förhinder:            Marianne Wikenbrandt 
                                         Eva Andersson 
 
I tjänsten deltog Birgitta Carlander, mas, på avdelningen för 
äldre och funktionshindrade. 
 
1. Sammanträdet öppnades.  
 
2. Dagordningen godkändes. 
 
3. Till justerare valdes Iris Johnsson och Bo Werner 
 
4. Godkännande av Stadsdelsnämndens Pensionärsråds 

protokoll från 05 02 17.  
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5. Anmälan av inkomna protokoll: Ordförande redogör 
kortfattat om innehållet 

• Lokala handikapprådet, LHR, 05-02-10, läggs till 
handlingarna 

• Rinkeby SPR 05 02 14, läggs till handlingarna 
• Kommunstyrelsens pensionärsråd, KPR, 05-02-03, nr 1 

läggs till handlingarna   
  

6.  Rapporter och skrivelser. 
• Balanslistan, bilaga 1 

Guldkant/Samverkansgrupp/Trygghetsringningen. 
Fortsätter som tidigare. 
Utemiljön. Bo Werner berättar att SPF har  trafikombud 
med fokus på äldrefrågor och dessa planerar en skrivning till 
stadsdelsförvaltningen angående förslag på förbättringar i 
trafikmiljön. 
Fortfarande finns problem med stora vattensamlingar. Det är 
problem även med den snö som skottas upp mot ledstänger 
vid trappor, det blir svårt att nå fram för att hålla i sig. 
Önskan finns också om bättre övervakning av 
hastighetsbegränsningen på Spånga stationsväg, mer regel 
än undantag att folk kör för fort. 
Marta Csiki, stadsdelsförvaltningens tekniska avdelning och 
Berit Mårtenson, Gatu- och fastighetskontoret är som 
tidigare informerats om, inbjudna till pensionärsrådets möte 
den 14 april klockan 09.00. Ovanstående frågor kommer då 
att diskuteras.  
Skrivelse skickas till Gatu- och fastighetskontoret angående 
Tillgänglighetsprojektet, bilaga 2 
 
Pensionärsrådet har också skickat en skrivelse till 
stadsdelsförvaltningen angående en ”fixar Kalle”, bilaga 3 
 
Inbjudan har kommit till en informations- och samrådsträff 
med Brommageriatriken måndag den 4 april kl. 16-18. 
Gröna Paviljongen, Bromma sjukhus. 3-5 deltagare från 
respektive förening har möjlighet att delta. 
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Inbjudan har också kommit till Möte med 
sjukvårdsberedningen, Stockholm Västerort torsdag den 7 
april kl. 10-12, Landstingshuset, Södertörnsalen. 
Eftersom ingen har möjlighet att gå på detta föreslås att 
Janet Mackegård bjuds in till rådet. Förslagsvis till 
majmötet, ordförande tar kontakt.  
 
Bo och Iris berättar från Socialstyrelsens äldredagar den 7-8 
mars. Både uppskattade att förvaltningen gav möjlighet till 
att få närvara på detta.  
Bland annat var det seminarier om läkemedelshantering, 
sociala perspektiv, biståndsbedömning, se också bilaga 4. 
 
Maj-Britt lämnar för kännedom verksamhetsrapport 
”Seniorer i samverkan”, bilaga 5. 
 
Sven och Anders informerar om de kontakter de haft med 
Spånga vårdcentral utifrån den fråga som kom upp på 
senaste mötet angående en distriktssköterskemottagning i 
Bromsten. I dagsläget finns inga planer för detta, 
vårdcentralen har inte de resurser som krävs. 
Dessutom är det nog så oavsett  var man eventuellt lägger en 
sådan mottagning finns det alltid någon som har problem att 
ta sig till mottagningen utan färdtjänst.  
 

7. Information från nämnden och förvaltningen.  
Breven, med erbjudande om hembesök till de som fyllt 80 år 
och inte har någon insats från kommunen, har börjat skickas 
ut.  
 
Utbildningsdag för rådet är planerat till förmiddagen den 1:a 
april 2005. Utbildningen kommer att avslutas med lunch. 
Inbjudan har gått ut. 

   
    
8. Övriga frågor. 

 
 

9. Mötet avslutas. 
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Bilagor.  
1. Balanslista   
2. Brev till Gatu- och fastighetskontoret, 

Tillgänglighetsprojektet 
3. Brev till stadsdelsnämnden, ”fixar - Kalle” i Spånga - Tensta 
4. Bilder från Socialstyrelsens äldredagar 
5. Verksamhetsrapport, ”Seniorer i samverkan” 
 
 
  
För anteckningarna svarade: 
 
 
Birgitta Carlander 


